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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/09 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 29.04.2009r. 

w godz. 15 15 – 2020 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył sesję rady gminy witając obecnych na sesji 
radnych oraz przybyłych zaproszonych gości, stwierdzając, Ŝe na ustawowy stan 15 
radnych obecnych jest 15, co stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Ochrona środowiska i problematyka górnicza w Gminie Ornontow ice. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
b) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie w 2009 roku poŜyczki w kwocie 670000 zł  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Katowicach na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetowego, 

c) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu Mikołowskiego, 
d) udzielenia dotacji celowej dla Gminnego Ośrodka Zdrowia w Ornontowicach, 
e) wprowadzenia zmian do Statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Ornontowicach, 
f) udzielenia dotacji celowej dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mikołowie jako 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, 
g) zmian w Uchwale Nr XXIX/211/08 Rady Gminy Ornontowice z dnia 29 

października 2008 r. w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
zwolnień oraz wzorów deklaracji i informacji podatkowych w podatku od 
nieruchomości, rolnego i leśnego na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 
2009 roku, 

h) akceptacji dla działań Wójta Gminy dotyczących realizacji w 2010 roku 
przedsięwzięcia o nazwie „Modernizacja pomieszczeń i zakup wyposaŜenia 
dla Gminnego Domu Kultury i Biblioteki w Ornontowicach”, 

i) wyraŜenia zgody na uŜycie herbu Gminy Ornontowice, 
j) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 

niezabudowanej nieruchomości połoŜonej w Ornontowicach przy ulicy Leśnej. 
10. Sprawy bieŜące.  
11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 
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Brak zmian do porz ądku obrad.  
 
Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady przypomniał, iŜ wiodącym tematem sesji jest „Ochrona 
środowiska i problematyka górnicza w Gminie Ornontow ice”. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji branŜowej, radny Piotr Szołtysek, powitał 
zaproszonych gości, prosząc na wstępie o zabranie głosu Kierownika WŚPiGG – 
Panią Justynę Sittek – Goj.  
 
Pani Kierownik wspomniała o róŜnych sferach prowadzonego przez Wydział zakresu 
spraw (m.in. omówiła tematy dot.: Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej, dofinansowania usuwania azbestu, aktualnych działań 
prowadzonych przez WŚPiGG). 
 
Następnie udzielono głosu Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Wodociągowej, Panu Arkadiuszowi Pamuła, który omówił aspekty, w których działa 
Zakład w dziedzinie ochrony środowiska tj. działania związane z: 

• gospodarką wodną, 
• gospodarką ściekową, 
• gospodarką odpadami. 

 
Radny Mozgalik spytał o stan hydrantów w gminie. Kierownik oznajmił, Ŝe w 
ubiegłym roku straŜ poŜarna z Mikołowa dokonała kontroli pod względem 
technicznym i pod kątem wydajności. Na 15 hydrantów 2 były niesprawne. Stan cały 
czas się poprawia.  
 
Kolejno głos zabrał przedstawiciel firmy Remondis Sp. z o.o., który zreferował 
działalność firmy na terenie Gminy Ornontowice. Następnie podobnej charakterystyki 
dokonała przedstawicielka PTS ALBA Sp. z o.o.  
 
W toku dyskusji dyskutowano m.in. nad: 

• moŜliwością poszerzenia oferty odbioru odpadów segregowanych o papier, 
• selektywną zbiórką odpadów, 
• opłatą marszałkowską od kaŜdej tony składowanej na wysypisku. 

 
Następnie głos zabrał przedstawiciel KWK Budryk, który przedstawił pokrótce temat 
działalności kopalni pod kątem ochrony środowiska, oraz przedstawiciel działu szkód 
górniczych, który omówił kwestie dot. zabezpieczania budynków przed ujemnym 
wpływem eksploatacji górniczej. 
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Radni dyskutowali m.in. nad: 
• wykorzystywaniem wód słonych, 
• wykorzystywaniem metanu, 
• szkodami górniczymi i remontami obiektów budowlanych, 
• zwrotem kosztów zabezpieczenia budynków, 
• wykonaniem planu usuwania skutków eksploatacji górniczej w 2008r. i 

planami na rok bieŜący w tym zakresie. 
 

Podobne tematy przedstawione zostały przez przedstawicieli KWK „Bolesław 
Śmiały”, którzy ponadto omówili strefę wpływów i zabezpieczenie na ul. Akacjowej. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 7 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i 
pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 8 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Zastępcy Kierownika Wydziału Finansowego i BudŜetu, Pani Aleksandrze Sewerin,  
która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 29.04.2009 r. (załącznik nr 5  do 
protokołu ). 
 
Następnie Wójt szczegółowo przedstawił przygotowane opracowanie pn.: 
„Wyliczenie środków wprowadzonych do budŜetu gminy – dochody uzyskane z 
wpłaty podatku od nieruchomości za lata 2003-2005", które stanowi załącznik nr 6  
do protokołu. Jednocześnie Wójt wyjaśnił bardzo szeroko temat dot. procedur i stanu 
załatwiania sprawy dot. odzyskania środków z tytułu tzw. wyrobisk górniczych. 
 
Do powyŜszego materiału radni nie wnieśli uwag. 
 
Ad. 9 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 

 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2009 r. 
 
Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Pani Aleksandra Sewerin, Zastępca 
Kierownika Wydziału Finansowego i BudŜetu. 
 
Następnie Wójt zwrócił uwagę m.in. na: 

• róŜnice w aktualnym projekcie uchwały w stosunku do projektu uchwały 
dostarczonego radnym wraz z porządkiem obrad,   

• omówił poszczególne pozycje wydatków. 
 

 
Radny Zientek spytał o kosze uliczne. W odpowiedzi Wójt oznajmił, Ŝe w maju będzie 
sfinalizowany temat dot. wyboru modelu kosza. Wspomniał takŜe o planach 
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zorganizowania konferencji dot. zainteresowania przez policję obiektami małej 
architektury (ławki, przystanki, kosze itp.), na którą zostanie teŜ zaproszona Komisja 
Rozwoju, Infrastruktury i Porządku Publicznego. 
 
Brak dalszych pytań radnych. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/284/09 w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2009, 
na stan 15-tu radnych została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik 
nr 7 do protokołu. 

 
b) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na zaci ągni ęcie w 2009 roku po Ŝyczki w kwocie 
670000 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach na sfinansowanie planowanego de ficytu bud Ŝetowego. 
 
Na wniosek Wójta, projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na zaciągnięcie w 
2009 roku poŜyczki w kwocie 670000 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na sfinansowanie planowanego 
deficytu budŜetowego, został wycofany  z porządku obrad. 
 
c) w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc f inansow ą dla Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/285/09 w sprawie: udzielenia dota cji celowej na 
pomoc finansow ą dla Powiatu Mikołowskiego, na stan 15-tu radnych 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 8  do protokołu. 

 
[Radny Kotyczka wyszedł o godz. 19.00 – aktualny stan radnych: 14 osób]. 
 
d) w sprawie: udzielenia dotacji celowej dla Gminne go Ośrodka Zdrowia w 
Ornontowicach. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
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Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  
• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/286/09 w sprawie: udzielenia dota cji celowej dla 
Gminnego O środka Zdrowia w Ornontowicach, na stan 14-tu radnyc h 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 9  do protokołu. 

 
e) w sprawie: wprowadzenia zmian do Statutu Gminneg o Ośrodka Zdrowia w 
Ornontowicach. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/287/09 w sprawie: wprowadzenia zm ian do Statutu 
Gminnego O środka Zdrowia w Ornontowicach, na stan 14-tu radnyc h 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 10  do protokołu. 

 
f) w sprawie: udzielenia dotacji celowej dla Zespoł u Opieki Zdrowotnej w 
Mikołowie jako samodzielnego publicznego zakładu op ieki zdrowotnej, 
 
W toku dyskusji nastąpiła zmiana nagłówka projektu uchwały na: w sprawie 
udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu Mikołowskiego. 
 
Kwota dotacji: 5700 zł. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/288/09 w sprawie: udzielenia dota cji celowej na 
pomoc finansow ą dla Powiatu Mikołowskiego, na stan 14-tu radnych 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 11  do protokołu. 

 
g) w sprawie: zmian w Uchwale Nr XXIX/211/08 Rady G miny Ornontowice z dnia 
29 października 2008 r. w sprawie wysoko ści stawek podatku od 
nieruchomo ści, zwolnie ń oraz wzorów deklaracji i informacji podatkowych w 



 6

podatku od nieruchomo ści, rolnego i le śnego na terenie Gminy Ornontowice 
od 1 stycznia 2009 roku. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radca Cichecki wyjaśnił, Ŝe intencja projektu uchwały wynika z zalecenia RIO aby 
uniknąć sytuacji opodatkowania gminnych jednostek organizacyjnych, które mają 
majątek gminny w zarządzie lub w uŜyczeniu. Zaproponował jednocześnie małą 
korektę treści § 1: 
 
„W Uchwale Nr XXIX/211/08 Rady Gminy Ornontowice z dnia 29 października 2008 r. w 
sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, zwolnień oraz wzorów deklaracji i 
informacji podatkowych w podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego na terenie Gminy 
Ornontowice od 1 stycznia 2009 roku (Dz. U. Woj. Śl. z 2008 r. Nr 203 poz. 3814) § 2 
otrzymuje nowe brzmienie: 
 „ § 2 Zwalnia się z podatku od nieruchomości: 

1) grunty komunalne oraz budynki i budowle będące własnością Gminy Ornontowice, 
za wyjątkiem oddanych w posiadanie zaleŜne na podstawie umów cywilno-prawnych.  
Zwolnienie dotyczy tak Ŝe gruntów komunalnych oraz budynków i budowli, o 
których mowa, oddanych gminnym jednostkom organizac yjnym w trwały zarz ąd 
lub posiadanie zale Ŝne na podstawie umów cywilno – prawnych. 

 
2) budynki i grunty słuŜące na cele ochrony przeciwpoŜarowej, na potrzeby publicznej 
słuŜby zdrowia, porządku publicznego, opieki społecznej, a takŜe publicznych instytucji 
kultury”. 

 
Brak pytań radnych. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/289/09 w sprawie: zmian w Uchwale  Nr XXIX/211/08 
Rady Gminy Ornontowice z dnia 29 pa ździernika 2008 r. w sprawie 
wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści, zwolnie ń oraz wzorów 
deklaracji i informacji podatkowych w podatku od ni eruchomo ści, 
rolnego i le śnego na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 200 9 roku, 
na stan 14-tu radnych została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik 
nr 12 do protokołu. 

 
h) w sprawie: akceptacji dla działa ń Wójta Gminy dotycz ących realizacji w 2010 
roku przedsi ęwzięcia o nazwie „Modernizacja pomieszcze ń i zakup 
wyposa Ŝenia dla Gminnego Domu Kultury i Biblioteki w Ornon towicach”, 
 
Projekt uchwały stał odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. Wójt oznajmił, 
Ŝe jest to uchwala intencyjna. Informacji w tym temacie udzieliła Kierownik WPiPF, 
Pani Aleksandra Malczyk. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
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Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  
• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/290/09 w sprawie: akceptacji dla działań Wójta Gminy 
dotycz ących realizacji w 2010 roku przedsi ęwzięcia o nazwie 
„Modernizacja pomieszcze ń i zakup wyposa Ŝenia dla Gminnego Domu 
Kultury i Biblioteki w Ornontowicach”, na stan 14-t u radnych została 
przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 13  do protokołu. 
 

i) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na u Ŝycie herbu Gminy Ornontowice. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
Przewodniczący odczytał takŜe stosowne pismo z Gimnazjum w tej kwestii. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/291/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na u Ŝycie herbu 
Gminy Ornontowice, na stan 14-tu radnych została pr zyjęta jednogło śnie 
i stanowi zał ącznik nr 14  do protokołu. 

 
j) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 
Ornontowice niezabudowanej nieruchomo ści poło Ŝonej w Ornontowicach przy 
ulicy Le śnej. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy, następnie 
Wójt dokonał krótkiego omówienia tematu. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/292/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne 
nabycie na rzecz Gminy Ornontowice niezabudowanej n ieruchomo ści 
poło Ŝonej w Ornontowicach przy ulicy Le śnej, na stan 14-tu radnych 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 15  do protokołu. 

 
Ad. 10 
W ramach Spraw bieŜących Przewodniczący RG poruszył temat dot. planów 
prywatyzacji Gminnego Ośrodka Zdrowia. Zwrócił się do radnych z formalnym 
wnioskiem o zabranie głosu i ustosunkowanie do tej kwestii. 
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Od strony prawnej temat wyjaśnił radca prawny Stanisław Cichecki, skupiając się 
m.in. nad: 

• plusami i minusami prywatyzacji ośrodka, 
• harmonogramem czasowym tego przedsięwzięcia, 
• obowiązkami rady w tym zakresie (podjęcie stosownych uchwał). 

  
W toku szerokiej dyskusji radni poruszyli tematy dot. 

• korzyści płynących z prywatyzacji dla mieszkańców, lub jej ujemnych skutków, 
• sytuacji, w której nowa jednostka nie sprosta wymaganiom rynku, 
• ewentualnej  rezygnacji nzoz-u z mniej dochodowych kontraktów. 

 
Część radnych jednoznacznie wyraziła swoje poparcie dla planów prywatyzacji 
ośrodka. 
 
Następnie Wójt przypomniał radnym o środkach, które gmina włoŜyła w 
doprowadzenie ośrodka do stanu obecnego i w związku z tym o konieczności 
wytłumaczenia się przed mieszkańcami, w przypadku przekazania całego majątku 
niepublicznemu zakładowi opieki zdrowotnej po zbyt niskich kosztach. Zdanie Wójta 
podzielił radny Nowak, sugerując, Ŝe gmina moŜe być posądzona o 
niegospodarność. 
 
Dyskutowano takŜe nad: 

• dofinansowywaniem przez gminę pozostałych jednostek organizacyjnych, 
• obecną wartością ośrodka, 
• podziałem ponoszonej odpowiedzialności za ośrodek w przypadku 

zlikwidowania publicznego zoz-u i utworzenia na jego bazie nzoz-u. 
 
Na skutek braku konkretnego stanowiska, Przewodniczący Rady wycofał wniosek o 
ustosunkowanie się do kwestii prywatyzacji. Temat zostanie ponownie rozpatrzony 
na kolejnej sesji. 
 
W dalszej części tego punktu Przewodniczący Rady Gminy: 

• poinformował o piśmie otrzymanym z Gminy Kobiór w sprawie protestu 
przeciwko przeniesieniu siedziby Nadleśnictwa Kobiór poza teren Gminy,  

• przypomniał o konieczności złoŜenia oświadczeń majątkowych, 
• poinformował o kolejnym piśmie Pana (.... ochrona danych osobowych) oraz o 

głównych zarzutach, zawartych w piśmie (do wglądu w biurze Rady Gminy),  
• wspomniał o Mszy za Ojczyznę. 

 
Radna Kozioł  spytała po raz kolejny o wiatę przystankową, która miała być 
ustawiona przy ul. Orzeskiej. W odpowiedzi Wójt obiecał, Ŝe wiata zostanie 
ustawiona w I połowie maja. 
 
Radny Zientek  przypomniał o konieczności wysypania placu zabaw przy ul. Jasnej 
piaskiem (bądź wyrównanie terenu w inny sposób). W odpowiedzi Wójt oznajmił, Ŝe 
place zabaw są przygotowywane do otwarcia 1 czerwca br.  
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Wójt zasygnalizował temat dot. konieczności rozdzielenia Domu Kultury od Biblioteki 
zgodnie z zaleceniami RIO, od 1 stycznia 2010 roku.  
 
Ad. 11 
W kolejnym punkcie Kierownik Wydziału Inwestycji, Pani Beata Drobny omówiła 
pokrótce przebieg realizowanych na terenie Gminy inwestycji. 
 
Ad. 12 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 13 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrali radni. 
 
Radny Jaskółka  przypomniał temat dot. zakupu małej karuzeli oraz konika na 
spręŜynie dla Ochronki, w celu doposaŜenia tamtejszego placu zabaw. 
 
Wspomniał takŜe o konieczności ustawienia barierki pod wiaduktem (po zachodniej 
stronie). 
 
W odpowiedzi Wójt  oznajmił, Ŝe sprawa dot. zakupu urządzeń na plac zabaw dla 
Ochronki zostanie przedyskutowana z Siostrą PrzełoŜoną. Wójt podkreślił 
jednocześnie, Ŝe gmina przekazuje dotację dla ochronki jako dla niepublicznego 
przedszkola. 
 
Co do barierki pod wiaduktem, Wójt oznajmił, Ŝe prawdopodobnie do jesieni zostanie 
ona zamontowana. 
 
Radny Milanowski  przypomniał temat zabudowania słupków obok sklepu 
„Delikatesy” przy ul. Orzeskiej. Z-ca Wójta oznajmił, Ŝe w najbliŜszym czasie zostanie 
to wykonane. 
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 20.20 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Stanisław Malczyk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 
 


